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Side 1 

 

 

Hva:  Jurymøte 9 

Konkurranse: NM sprint jr, NC jr 

Dato: 18.02.2024, kl 13:45 

Hvor: Juryrom Granåsen 

Tilstede: Per Lindberg, Morten Vannebo, Fridtjof Rannem, Erik Husby, Daniel Myrmæl, 
Kenneth Tanem, Stian Svardal ?? 

Referent: Signe Danielsen 

 
Jurymøte etter konkurranse 
 

1. Sanksjoner totalt: 

a. Tidstillegg: 1 (tidspåslag 15 s, tyvstart) 

b. Skriftlig advarsel: 2 (ikke følge markert løype) 

c. Muntlig advarsel: 4 (gått på ski motsatt retning) 

d. DSQ: 0 

e. Bot: 1 (ikke utøver) 

 

2. Protester: 

Ingen formelle protester. 

 

3. Resultatlister 

Offisielle resultatlister klare 

 

4. Øvrige hendelser 

En særskilt hendelse som medførte bot. Egen protokolltilførsel 

 

5. Oppsummering fra arrangør og TD: 

Fra arrangør: 

• Alt har gått smertefritt fra arrangørside. 

• Vanskelig sving på Sørem, ellers strøken dag.  

TDA:  
• Viktig erfaring med løypa på Sørem, krapp sving. 

• Arrangør er godt forberedt. Starting har gått bra, men litt nær start mellom 18 og 17. 

De beste fra 17 tar igjen de dårligste i 18. Vanskelig balanse med tanke på hva som er 

optimal avstand i starttid (17 tar igjen 18 vs 18 tar igjen 17...). 

• Fellesstart med så mange utøvere er krevende, men alle har fått rettferdige forhold.  

• Veldig fin dag!  

TD:  
• Understreker samme som over. 



 

 
 

 
 

 

 
Side 2 

 

• Svært flott arrangement, godt gjennomført! Mange dyktige utøvere, og godt 

gjennomført arrangement.  

• Høy kvalitet på funksjonærer: de vet hva de skal gjøre og utfører med god kvalitet. 

 

NSF 

• Takk for godt arrangement, takk til arrangør. 

• God kommunikasjon, rask effektuering av beslutninger. Ting gjennomføres! 

 

 

6. Annet:  

Tips til senere arrangement:  

• Flott anlegg og fine løype.  

• Skulle ideelt sett vært flere kontrollører på teknikksone, med mulighet for flere 

bilder/video.  

Innvending: binder opp mange ressurser. Viktig med god kommunikasjon til 

målområdet 

• Vurdere ulik farge på v-boards for ulike soner/funksjoner i løypa. 

• Sving på bru er kritisk punkt. Hvordan sperre? Utøvere bruker ikke de områder som 

er laget og tilrettelagt for skitest.. Skitestområde er den største utfordringen.  

• Løypepatrulje er kritisk ved klassisk og snøvær. 

• V-boards var lagt helt ut i kanten, ved å trekke litt lengre inn blir det mulighet for 

publikum å bevege seg. Medfører at publikum beveger seg inn i løypa. 

 

7. Fluor: 

Ingen utslag. Fluortest så nært mål fungerte veldig godt, ble svært effektivt. Rikelig med 

plasser på innkomst (90 plasser), flaksehals med utlevering (170 plasser). 

 

 

 

 
 
Rennledelse   Teknisk Delegert 
 


